



Sinclair Parfait Dasse Boho

Cameroon, Maroua

Let's sing the Lord_Entry (Procession des jours de fêtes)

About the artist

Sinclair Parfait Dasse Boho is author, composer and arranger. He has begun his musical career by committing, singing and playing xylophone in the "Christ-Roi de l'univers" Choral of the St Michel of Penka-Michel parish since 2003. Then, he became perfect as from 2006 while committing in the "Roi David" Choral of the "St Augustin of Dschang" parish. As from that time, he likes working for music, poetry and literature.

Artist page : <https://www.free-scores.com/Download-PDF-Sheet-Music-godlov.htm>

About the piece



Title: Let's sing the Lord_Entry [Procession des jours de fêtes]
Composer: Dasse Boho, Sinclair Parfait
Arranger: Dasse Boho, Sinclair Parfait
Copyright: Copyright © Sinclair Parfait Dasse Boho
Publisher: Dasse Boho, Sinclair Parfait
Instrumentation: Choral SATB
Style: Classical
Comment: Song for mass entry

Sinclair Parfait Dasse Boho on [free-scores.com](https://www.free-scores.com)



This work is not Public Domain. You must contact the artist for any use outside the private area.

Prohibited distribution on other website.



- listen to the audio
- share your interpretation
- comment
- contact the artist

Chantons le Seigneur

Procession des jours de fêtes

Sinclair Parfait Dasse Boho

Godlove Productions

♩ = 90

Refrain

Soprano
Alto

Chan - tons le Sei-gneur en ce jour de joie. Chan - tons le Sei-gneur en ce jour de fête. Chan-

Tenor
Bass

6

S
A

tons le Sei-gneur en ce jour de joie. Chan - tons le Sei-gneur en ce jour d'al-lé-gres - se.

T
B

Couplets

11

S
A

A - van - çons vers la lu - mière de Dieu, im - plo - rons son par - don.
Ve - nez de toutes les con - trées du mon - de, a - van - çons dans la joie.
Ap - pro - chons vers l'au - tel du Sei - gneur, par - ta - geons son fes - tin.
Mu - nis de nos vies et nos dou - leurs, a - van - çons dans la Paix.
Le Christ nous ap - pel - le dans son tem - ple, a - van - çons dans Sa gloire

T
B

15

S
A

A - vec toutes nos joies et toutes nos pei - nes, nous mar - chons vers la Lu - mière
A - vec nos pro - jets, nos maux et nos far - deaux, nous mar - chons vers la Lu - mière
En ce jour de noces dans la mai - son du Père, nous mar - chons vers la Lu - mière
In - vi - tés par les an - ges cé - les - tes, nous mar - chons vers la Lu - mière
Pour nous a - breu - ver à la sour - ce d'eau vive. Nous mar - chons vers la Lu - mière

T
B